
 

Hämäläis-Osakunnan helmikuun 2025 kokouksen pöytäkirja 
 
Aika: 11.2.2025 klo 18.07–18.41 
Paikka:  Ratina, osakunnan 3. kerros 
 
Paikalla 

Tiina Paunio  inspehtori 
Antonina Peltola kuraattori 
Eetu Raunio  sihteeri 

Aino Vehkavaara 
Melker Narikka 
Frans Veskoniemi 
Olavi Pakola 
Juho Lukka 
Kaisa Hämäläinen 
Väinö Katajisto 
Sofia Rosenberg 

Ville Lappalainen 
Mio Argillander 
Inkeri Ylivinkka 
Miira Tähtisumu 
Sanna Porkka 
Lassi Koistinen 
Niilo Melkas 
Niilo Kurki 

Pöytäkirja 
 

1. Kokouksen avaaminen 

Inspehtori Paunio avasi kokouksen ajassa 18.07. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous osakunnan sääntöjen mukaisesti koolle kutsutuksi, sillä sihteeri 

oli kutsunut sen sähköpostitse ja ilmoitustaululla koolle yli kolme vuorokautta 

aikaisemmin sekä päätösvaltaiseksi, sillä kokouksessa oli läsnä vähintään 

kymmenen osakunnan varsinaista jäsentä. 

3. Työjärjestys 

Päätettiin siirtää kohta “Vuoden 2025 avointen virkojen valinta” kohdan 

“Ilmoitusasiat” jälkeen ja korjata numerointi sen mukaisesti. 

Hyväksyttiin esityslista muutoksella kokouksen työjärjestykseksi. 

4. Kokousvirkailijoiden valinta 

Ääntenlaskijoiksi ilmoittautuivat Olavi Pakola ja Juho Lukka. 

Valittiin Pakola ja Lukka ääntenlaskijoiksi. 

Pöytäkirjantarkastajiksi ilmoittautuivat Inkeri Ylivinkka ja Lassi Koistinen. 

Valittiin Ylivinkka ja Koistinen pöytäkirjantarkastajiksi. 
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5. Ilmoitusasiat 

Kuraattori Peltola kertoi viikonloppuna olleen kaudenavajaiset. Kaudenavajaiset 

menivät hyvin. 

Toiminnanohjaaja Lassi Koistinen kertoi osakunnalla olevan tällä hetkellä 727 

läsnäolevaksi kirjautunutta jäsentä. Osakunnan ravintola Ilvekselle lainaama 

täytetty ilves on palautunut osakunnalle. Ravintola Ilveksen asiakaskunta ei ole 

pitänyt sitä hienona koristeena. Ilves on toistaiseksi sijoitettu Osakuntabaarin 

ikkunalaudalle. Osakuntabaarin emännän Tuijan mukaan Osakuntabaarin 

asiakkailta on tullut myönteistä palautetta ilveksestä. 

6. Vuoden 2025 avointen virkojen valinta 

a. Juhlajärjestäjä (2) 

Frans Veskoniemi oli käytettävissä ja esitteli itsensä. Hakija kuuluu 

Karjalaiseen Osakuntaan mutta on aktiivisesti mukana 

Hämäläis-Osakunnan toiminnassa. 

Mio Argillander oli käytettävissä ja esitteli itsensä. 

Valittiin Veskoniemi ja Argillander juhlajärjestäjiksi. 

b. Viestijä (1) 

Ei hakijoita. 

Siirrettiin viestijän valinta maaliskuun kokoukseen. 

7. Kuraattorin viran avoimeksi julistaminen 

Julistettiin kuraattorin virka avoimeksi. Kuraattori valitaan maaliskuun kokouksessa 

4.3. Kuraattoripaneeli järjestetään teeillan yhteydessä tiistaina 25.2, viikkoa ennen 

kokousta. Hakemukset tehtävään voi lähettää sihteerille kuraattoripaneeliin 

mennessä. 

Väistyvä kuraattori Peltola esitteli kuraattorin tehtäviä. 

8. Vuoden 2025 osakunnan toimintasuunnitelman vahvistaminen 

Peltola ehdotti, että siirretään toimintasuunnitelman vahvistaminen maaliskuun 

kokoukseen. Kaikkien kerhojen ja valiokuntien toimintasuunnitelmia ei ole vielä 

saatu. 

Siirrettiin vuoden 2025 osakunnan toimintasuunnitelman vahvistaminen 

maaliskuun kokoukseen. 
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9. Osakuntabaari Oy:n hallituksen jäsenten valinta 
Valitaan kaksi varsinaista jäsentä ja yksi varajäsen. 

Melker Narikka ja Sanna Porkka ilmoittivat olevansa käytettävissä. 

Narikka ja Porkka esittelivät itsensä. 

Valittiin Narikka ja Porkka Osakuntabaari Oy:n hallituksen varsinaisiksi jäseniksi. 

Ei hakijoita varajäseneksi. 

Siirrettiin Osakuntabaari Oy:n hallituksen varajäsenen valinta maaliskuun 
kokoukseen. 

10. Toimintaa ohjaavat tavoitteet vuosille 2025–2027 

Peltola esitteli toimintaa ohjaavat tavoitteet vuosille 2025–2027. Edelliset 

osakunnan tavoitteet on kirjattu vuosille 2020–2023. Jäsenistöltä on kysytty 

kehityskohteista ja asiaa on edistetty hallituksen kokouksissa. Tavoitteita on 

kolme: viestintä, monipuolinen toiminta ja virkailijoiden hyvinvointi. 

Veskoniemi kysyi virkailijoiden kouluttamisesta. Toiminnanohjaaja Koistinen kertoi 

vuoden alussa olleen virkailijoiden perehdyttäminen osakunnalla. Myöhemmin 

liittyville virkailijoille pidetään perehdytys erikseen. 

Veskoniemi poistui 18.27. 

Paunio kysyi onko virkailijoiden hyvinvointi ollut ongelma vuosien varrella. Peltola 

kertoi, että virkailijoilla on usein ollut uupumusta ja väsymystä. Tärkeää olisi 

madaltaa kynnystä virasta eroamiselle, jotta kenenkään ei tarvitse hammasta 

purren olla sitoutunut virkaan. Paunio kertoi positiivisena merkkinä sen, että 

virkoja on auki tässä vaiheessa vähemmän kuin aiempina vuosina. 

Porkka poistui 18.29. 

11. Vaalipäälliköiden valinta HYY:n syksyn edustajistovaaleihin  

Virkaan oli saapunut hakemus Benjamin Lambergilta. 

Valittiin Lamberg vaalipäälliköksi. 

12. Hämäläis-Osakunnan tanssikerhon sääntömuutos 

Tanssikerhon puheenjohtaja Niilo Kurki esitteli sääntömuutosehdotuksen. 

Sääntöjä on selkeytetty. Sääntöihin on lisäksi lisätty kohtia, jotka käytännössä jo 

toteutuvat. 

Hyväksyttiin sääntömuutosehdotus ilman muutoksia. 
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13. Liitteen antaminen tilaohjesääntöön tilankäyttöoikeuden myöntämisen 

periaatteista 

Peltola esitteli tilaohjesäännön liitteen. Joulukuun varsinaisessa osakunnan 

kokouksessa [3.12.2024] hyväksyttiin tilaohjesääntö ja sen ensimmäinen liite, mutta 

tilankäyttöoikeuden myöntämiseen liittyvä liite palautettiin hallitukselle 

valmisteluun. Liitteessä on tarkempaa ohjeistusta tilojen myöntämisestä 

ulkopuolisille tahoille. 

Hyväksyttiin liite ilman muutoksia. 

14. Muut esille tulevat asiat 

Peltola ilmoitti, että Osakuntabaari aukeaa syksyllä jo 19.8. Aiemmin Osakuntabaari 

on auennut vasta syyskuun alussa. 

15. Seuraava kokous 

Seuraava osakunnan kokous on 4.3. kello 18. 

16. Kokouksen päättäminen 

Inspehtori Paunio päätti kokouksen ajassa 18.41. 
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